

القرار رقم: DClear/2022/9
Resolution No.: DClear/2022/9

الموضوع: إجراءات التفتيش على الأعضاء
Subject: Inspection on Clearing Members

With reference to Article 20 in SCA's Board of Directors' Decision No. (22 / R.M) of 2016 Concerning the Regulation of the Central Clearing Party (CCP) Business, which states that " The CCP shall perform regular and/ or surprise inspection of its members to make sure they abide by the applicable legislations and all he regulations. Controls and circular issued by the CCP, the market or the Authority".

بالإشارة إلى المادة (20) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (22 / ر م) لسنة 2016 بشأن تنظيم أعمال شركة التقاص المركزي والذي ينص بأن "على المقاصة المركزية الرقابة والتفتيش بشكل دوري أو مفاجئ على أعضائها بهدف التأكد من التزامهم بالتشريعات المعمول بها، وكافة الأنظمة والضوابط والتعاميم الصادرة عنها أو عن السوق أو الهيئة".

Kindly note that Dubai Clear's Inspection Procedure on Members have been issued and can be viewed through the following link:

يرجى التفضل بالعلم بأنه تم إصدار إجراءات التفتيش الخاصة بشركة دبي للمقاصة والتي يمكن الاطلاع عليها من خلال الرابط التالي:

[https://www.dfm.ae/docs/default-source/dubai-clear/procedures/member-inspection-procedure-\(august-17-2022\).pdf?sfvrsn=ac8b1681_0](https://www.dfm.ae/docs/default-source/dubai-clear/procedures/member-inspection-procedure-(august-17-2022).pdf?sfvrsn=ac8b1681_0)

Dubai Clear will notify the Member of the upcoming inspection and will share the inspection scope prior to the commencement of the inspection on the member.

ستقوم شركة دبي للمقاصة بإخطار العضو عن موعد ونطاق عملية التفتيش قبل البدء.

Regards,

وتفضلوا بقبول
وافر التقدير والإحترام،

Fatma Ali Bin Qedad
General Manager
Dubai Clear Company

فاطمة علي بن قداد
المدير العام
شركة دبي للمقاصة

هذا المستند إلكتروني ومعتمد من صاحب الصلاحية والاختصاص وليس بحاجة إلى توقيع.
This document is electronic, certified by the authority and specialist and does not need to be signed.